
 

 

 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNT AMENT 
CELEBRADA EL  8  DE JUNY  DE 2011 
 
Data:  8 de juny de 2011 
Caràcter:  extraordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:  20,00  hores 
Fi:   20,15 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr. Tomàs Campaner Ferragut  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Joan Ramis Perelló 
- 2º Tinent de batlle, Sr. Antonio Vallespir Perelló 
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Rafael Alomar Ferragut  
- Regidor, Sr. Pedro Socias Comas 
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sr. Francisco Castell Alomar 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr. Andreu Perelló Contestí  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (Sessió 
extraordinària de dia 2 de maig de 2011) i  no havent-se formulat cap observació, va ser 
aprovat per majoria  dels assistents (9 vots a favor: 6 PP, 1 PSM-EN i 1 PSOE; i 3 
abstencions: 2 PSM-EN, i 1 regidor no adscrit, per no haver assistit a la sessió anterior). 
 
Tot seguit, el Batlle en Funcions, Sr. Tomàs Campaner Ferragut,  es va manifestar:   
“Com a darrer plenari d’aquesta Legislatura i també de la meva participació amb aquest 
Consistori, vull agrair a tots i cada un dels regidor d’aquest Consistori el seu 
comportament, la seva bona predisposició en col·laborar en tot moment en les tasques 
municipals, la qual cosa ha fet possible que es realitzessin les millores que s’han dut a 
terme al nostre municipi.   
Agrair també a tot el personal de l’Ajuntament: administratius, tècnics, policia i de serveis, 
la seva entrega i dedicació per gestionar i resoldre amb cura i encerts les peticions i 
demandes formulades a les oficines municipals pels veïns. 
També vull demanar disculpes a tots, a uns i als altres, per si en la presa de les decisions 
en l’exercici del meu càrrec les hagi pogut perjudicar. 
Desitjar al nou Consistori que es constituirà el pròxim dia 11 de juny, tota classe d’èxits.” 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del grup municipal PSM-EN, es va manifestar: 



 

 

“Gràcies al Batlle per la seva dedicació,  ho vull fer constar públicament i ja ho vaig dir al 
debat, sobre tot el ton dels darrers quatre anys a pesar de no pensar de la mateixa 
manera.”     
També va proposar als reunits no cobrar l’assistència a aquest Plenari, al que els reunits 
varen mostrar la seva conformitat.  
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, es va 
manifestar: 
“Gràcies al  Batlle per la seva dedicació i vull manifestar que ha estat un plaer treballar 
amb tots els regidors aquests darrers quatre anys.” 
 
 Per part del Sr. Andreu Perelló Contestí,  regidor No adscrit, es va manifestar: 
“Agrair tot el treball fet per aquest Plenari aquests darrer quatre anys i desitjant molta sort 
per al futur als membres que formin part del Consistori”.  
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 
Vist-i-plau 
El batlle,  
 
 
 
 
Tomàs Campaner Ferragut   Raimundo Tomás Montis Sastre 


